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Förvaltningens förslag till beslut 
Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens utlåtande. 

 

 

 

Göran Månsson Britt Mattsson 

stadsdelsdirektör avdelningschef 

 

Sammanfattning 
Ett medborgarförslag inkom i april 2014 om att anlägga ett 

utomhusgym i Hjorthagen. 

 

Förvaltningen instämmer med förslagsställaren om att Hjorthagen 

är en lämplig plats för ett utomhusgym.  

 

Stadsdelsnämnden har redan valt att uppmärksamma tidigare 

inkomna synpunkter om gym i Hjorthagen genom att ta med 

anläggandet av ett sådant i sin verksamhetsplan för 2014. 

Gymmet beräknas vara klart under juni månad. 

Bakgrund 
Ett medborgarförslag inkom i april 2014 om att anlägga ett 

utomhusgym i Hjorthagen. 

Ärendet 
Förslagsställaren föreslår att ett utomhusgym anläggs i 

Hjorthagen. Han beskriver att han själv ofta använder 

utomhusgym men saknar ett i Hjorthagen där han bor. Han anser 
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att det finns gott om aktiva människor i Hjorthagen som skulle 

uppskatta ett gym. 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av parkmiljöavdelningen norra innerstaden. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Stadsdelsförvaltningen arbetar efter stadsdelsnämndens mål om 

att parker och grönområden är välskötta, attraktiva och trygga för 

invånare och besökare. 

 

Förvaltningen instämmer med förslagsställaren om att Hjorthagen 

är en lämplig plats för ett utomhusgym. Förslag om anläggning 

av ett gym inkom under hösten 2013 vid den medborgardialog 

som hölls inför upprustningen av Hjorthagens natur & kulturstig. 

Stadsdelsnämnden har valt att uppmärksamma förslaget genom 

att ta med anläggandet av ett gym i sin verksamhetsplan för 2014. 

Gymmet beräknas vara klart under juni månad. 

 
Krysset markerar platsen där det nya utomhusgymmet planeras att byggas. 

 

Bilaga 
Medborgarförslaget 

 


